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Opću bolnicu Varaždin danas je posjetio ministar zdravstva Vili Beroš kako bi održao radni

sastanak te obišao novopostavljene šatore za dodatan smještaj bolesnika pozitivnih na

koronavirus. 

„Došao sam suportirati  nastojanja lokalnih zdravstvenih i  županijskih vlasti  u najboljem

nalaženju odgovora na ovu ugrozu koja je ekstremna. Svjedočite i sami da zadnjih dana

epidemiološka situacija na sjeveru zemlje nije najoptimalnija, stoga je potpuno jasno da se

povećava i pritisak na zdravstveni sustav”, rekao je ministar.

Dodao je da je čitava bolnica promijenila svoj uobičajeni koncept funkcioniranja i da su

mnoge stvari drugačije, ali da se ne smiju zanemariti ni ostali pacijenti. Kazao je i da je

itekako potrebna suradnja i pomaganje, ne samo između pojedinih županija, nego i na

nivou RH.



„Jedino tako, anticipirajući potrebe možemo stvarati jedan zajednički obrambeni sustav u

borbi protiv ove bolesti” istaknuo je Beroš i dodao:

„Sretni  smo  što  i  poduzetnici  i  vlasnici  određenih  firmi,  svi  skupa  zajedno  doprinose

nalaženju rješenja. Ista stvar je svugdje u zemlji,  zato je od iznimne važnosti  što smo

promišljali u Zagrebu, Dubravu kao centar gdje se liječe najteži covid-19 pozitivni bolesnici

i sve je to naš zdravstveni odgovor na ovu ugrozu koji je vrlo bitan.”

Beroš je također kazao da je važna odgovornost svih nas jer svi skupa možemo doprinijeti

svojim  ponašanjem  sprječavanju  širenja  virusa  i  dodatnog  porasta  novozaraženih  te

priljeva u zdravstvene ustanove.

Saborski  zastupnik  Anđelko  Stričak  kazao  je  da  je  cijeli  svijet,  nažalost,  pogođen

pandemijom, pa tako ni Hrvatska nije izuzetak. 

„Kada  se  radi  o  kriznim  situacijama,  uvijek  postoje  prioriteti,  a  sada  je  naglasak  na

očuvanju  zdravstvenog  sustava  i  zdravlja  ljudi,  očuvanju  radnih  mjesta  te  nastavku

gospodarskih aktivnosti odnosno investicija. Smatram da se i Vlada i županije, ali i općine i

gradovi  s  time dobro nose,  što  potvrđuje i  rad zdravstvenog sustava.  Pravovremenom

reakcijom  Ministarstva  zdravstva,  uključujući   reorganizaciju  rada,  nabavu  potrebne

medicinske  opreme  te  mobilizaciju  zdravstvenih  djelatnika,  naš  je  zdravstveni  sustav

održiv. Na svu sreću, kod nas se nije dogodilo da liječnici moraju odlučivati kome će prije

pružiti pomoć, već je medicinska skrb omogućena svakome kome je to potrebno”, kazao je

Stričak.

Ujedno  je  zahvalio  i  svima  uključenima  u  borbu  protiv  pandemije  koronavirusa,

zdravstvenim djelatnicama, službama i institucijama, koji  nesebično pomažu kako bi se

očuvalo zdravlje stanovništva. 

Ravnatelj OB Varaždin Nenad Kudelić kazao je da su svi pacijenti u bolnici teški bolesnici

s upalom pluća, svi redom na kisiku, 16 ih se nalazi u jedinici intenzivnog liječenja, a 15 je

na respiratoru. U ovom je trenutku čak 90 djelatnika bolnice van pogona, a većinom su to

medicinske sestre. 



Rekao je da je ministar Beroš uložio velike napore da pomogne održati sustav u OBV.

Podsjetio je da su iz Ministarstva u OBV stigla tri respiratora, dodatna tri su kupljena, pet ih

je kupljeno sredstvima Županije, a dodatna dva putem donacijskih sredstava i bolnica u

ovom trenutku  raspolaže s  23 respiratora  za liječenje  covid-19 bolesnika,  a  dva su u

funkciji za ostale bolesnike.

Ponovio da je jučer u Varaždin iz Zagreba stiglo 10 medicinskih sestara na ispomoć.

Župan Radimir Čačić rekao je da se nada se da bi mogli polako ići prema zaustavljanju

rasta broja novooboljelih, iako se još uvijek prosječno za desetak ljudi dnevno povećavaju

brojevi u bolnicama. Dodao je i da će, ukoliko se nastavi trenutna dinamika, morati zatražit

oštrije mjere jer nemaju drugog izlaza. 




